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Fellesmøte Venstre og MDG 

 

Dato: 15.11.2021 

Tid: 18.00-21.15 

Sted: Holslia 100, 2160 Vormsund 

Fysisk fremmøtte: Jo Inge (møteleder), Irene, Øystein, Johnny, Ole Andreas (referent) 

Digitalt fremmøtte: Elin, Lars Terje, Marie 

 

Referat:  

Generelt: 
Det er ulik praksis i utvalg, råd og kommunestyre rundt hvorvidt man kan fremme fellesforslag med 

partier som ikke sitter i samme utvalg. Det er også uklart hvorvidt man kan muntlig fremme tidligere 

forslag i saksframlegg, eller om man må fremme dem skriftlig i ACOS.  

Vi anbefaler våre folkevalgte at man legger forslag inn i ACOS på nytt for å slippe hersketeknikker 

rundt prosess, og der det er snakk om fellesforslag fortsetter vi å fremme dem slik og lar det være 

opp til møteledelse og referent hvorvidt man protokollerer medforslagsstillerne eller ikke.  

 

Hovedsaker  

- Handlingsprogram med budsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025  
MDG og Venstre samarbeider også i år om felles budsjettforslag. Diskusjonen i møtet var todelt; 

Hvilke tiltak – «den grønne millionen» - bør spilles inn til posisjonen, og hva skal vi ha med i eget 

alternative budsjett?  

Grønn million:  

- Kommunal søkolog – administrativ stilling hvis ansvarsområde er å søke midler fra staten 

og andre.  

- Klima-/miljøfond – lokale aktører kan søke midler for å gjenomføre klima-/miljøtiltak.  

Fellesforslag: 

- Trekk kommunen ut av klima- og miljøfiendtlige fond.  

- Fortsatt øke klimarådgiverstillinga til minst to årsverk (kople opp mot fagmiljøet på 

landbrukskontoret?) 

- Fortsatt doble oppfølging av klima- og energiplanen (fra 2 til 4 millioner).  

- Følge opp kritikk av færre lærere mens økning av elevmassen. 

- Opptak/streaming av formannskap og andre utvalg. 

- Bygging av ny Auli skole prioriteres. Oppaker tas ut av budsjettet, og brakker istedenfor 

utbygging av Fenstad  
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- Rullering av tiltaksdel til kommunedelplan for klima, energi og miljø – 

høringsforslag 
Vi bør fremme forslag og innsigelser før og under høringa, før saken skal opp til endelig politisk 

behandling. Kritiske punkt: Der er ingen tidsplan for tiltaka, og det mangler konkreter for  avviks-  og 

risikohåndtering. Hvordan håndtere konflikter med andre saker, som f.eks. E16? Å vurdere tiltaka 

annethvert år er for sjelden.  Mange av MDG og Venstres forslag i tidligere budsjettrunder anses 

som mer passende i klima- og energiplanens tiltaksdel.  

 

Ordinære saker fra møterekka november-desember: 

 

- Eventuell opprettelse av SU i virksomhetene i Helse og velferd 
Uproblematisk å støtte administrasjonens innstilling i saken. Burde man i tillegg høre med 

tillitsvalgte/verneombud om det er ønskelig med lukka møter med hovedutvalget – uten 

virksomhetsledere til stede?  

- Budsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025 - Esval Miljøpark KF 
Gruppelederne har ikke satt seg inn i saken ennå. Tove Nyhus pleier å ha god kontroll på dette 

området. Det bør initieres nabomøte snarlig om utviklinga på Esval.  

- Tiltak mot hærverk Årnes sentrum 
Uproblematisk å støtte administrasjonens innstilling i saken, gitt at videoovervåking ikke fremmes 

som tiltak. Man bør også vurdere rullestein og dynamisk lys som tiltak. Man bør også påpeke at 

hærverket er symptom på sosiale utfordringer/utenforskap og manglende forebyggende tiltak.  

- Rullering av lokal strategi for spesielle miljøtiltak i jordbruket (SMIL) - 2022-2025 
Gruppelederne har ikke satt seg inn i saken ennå, men det er i prinsippet uproblematisk å støtte 

administrasjonens innstilling. Her må vi jobbe mer og finne mulighet til å påvirke tiltak.  

 

 

 

- Framtidig slambehandling 
Vedrørende kloakkrenseanlegg på Fjellfoten, så er det uproblematisk i denne omgang å støtte 

administrasjons innstilling om å søke midler til et eventuelt biogassanlegg. Det kan være 

gunstig(ere?) sammenliknet med forbrenning (pyrolyse), og det er i tråd med sirkulærøkonomiske 

prinsipp og næringsutvikling. Problemområdene vi ser er hva som skal gjøres med slamavfallsrestene 

– hvor aktuelt er det egentlig å bruke noe av disse potensielt giftige stoffene til å gjødsle jorder? 

Hvor gjør man ellers av dette? 

- Auli skole – byggematerialer 
Vi er svært positive til innstillinga om massivtre – dette er i tråd med tidligere vedtak om 

miljøvennlige materialer. Viktig å skille mellom funksjonsbeskrivelse og detaljbeskrivelse når man 

kommer så langt i prosessen – politikere og administrasjon må ikke legge for mange detaljerte  
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føringer da dette kan fordyre prosjektet samtidig som det kan gjøre det mindre aktuelt for 

potensielle utbyggere å delta i anbudskonkurranse.  

- Utbyggingsavtale Olberg 
Johnny Derås ser på saken og melder videre.  

- Siling av arealinnspill til kommuneplanens arealdel 
Gruppelederne har ikke satt seg godt inn i saken ennå, men man er kritisk til mye ny utbygging på 

matjord, myr og skog. Utbygging fortrenger natur, det er det arealnøytralitet handler om. Bonitet 

kan være en faktor man bør se nærmere på. Man har en boligreserve på 4000 boliger med dagens 

kommuneplan – skal man sile ut eller ta med innspill videre i rulleringa av kommuneplanen? Hvis 

mulig, så ønsker man å bytte ut Grindermåsan med Solåsen.  

- Fellesinitiativ med Viken-kommuner for omstilling til transport på elektrisitet, 

hydrogen og biogass i anskaffelser av varer og tjenester 
Vi er positive til dette initiativet, men er skeptiske til hvorvidt posisjonen ønsker dette all den tid det 

er Viken som er forslagsstiller.  

 

 


